

ENGLISH	ARABIC
<p><b>Terms &amp; Conditions</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• This offer is valid for successful referrals made between 01 June 2024 – 31 July 2024 and accounts should be opened no later than 31 July 2024.</li> <li>• The reward to referral will be given only if the <b>PFA balance*</b> (*investments or deposits) for T+2 (2 months after account opening date) is as per the criteria met. For further information, please refer to the <b>Initial funding balance</b> details below.</li> <li>• Referred customer will get the reward only upon account opening and meeting the required thresholds of the campaign.</li> <li>• Only existing Emirates NBD customers can refer/ introduce an NTB (New to Bank) customer to Priority Banking and be eligible to win a cashback.</li> <li>• Each referral must be initiated by the customer only by filling in the relevant referral details using the referral form updated on our website, EDM, SMS collaterals and communications.</li> <li>• There is no cap on the reward value to be allocated per customer.</li> <li>• All decisions made by Priority Banking management will be considered final and binding.</li> <li>• This offer may be subject to change at the sole discretion of Emirates NBD PJSC.</li> </ul>	<p><b>الشروط والأحكام:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• هذا العرض صالح للإحالات الناجحة التي تمت في الفترة من 01 يونيو 2024 إلى 31 يوليو 2024 ويجب فتح الحسابات في موعد أقصاه 31 يوليو 2024</li> <li>• سيتم منح مكافأة الإحالة فقط إذا كان رصيد <b>PFA*</b> (*الاستثمارات أو الودائع) لمدة <b>T+2</b> (شهرين بعد تاريخ فتح الحساب) متوافقاً مع المعايير المستوفاة. لمزيد من المعلومات، يرجى الرجوع إلى تفاصيل رصيد التمويل الأولي أدناه.</li> <li>• سيحصل العميل الذي تمّت إحالته على المكافأة فقط عند فتح الحساب وتلبية الحدود المطلوبة للحملة.</li> <li>• يمكن لعملاء بنك الإمارات دبي الوطني الحاليين فقط إحالة/ تقديم عميل (جديد في البنك) للاستفادة من الخدمات المصرفية المميزة ويكونوا مؤهلين للحصول على استرداد نقدي.</li> <li>• يجب أن يبدأ العميل كل إحالة فقط عن طريق ملء تفاصيل الإحالة ذات الصلة باستخدام نموذج الإحالة المحدّث على موقعنا الإلكتروني، ورسائل البريد الإلكتروني والرسائل القصيرة، والاتصالات.</li> <li>• لا يوجد حدّ أقصى لقيمة المكافأة التي سيتم تخصيصها لكل عميل.</li> <li>• تعتبر جميع القرارات التي تتخذها إدارة الخدمات المصرفية المميزة نهائية وملزمة.</li> <li>• قد يخضع هذا العرض للتغيير وفقاً للتقدير المطلق لبنك الإمارات دبي الوطني ش.م.ع.</li> </ul>

## Initial Funding Balance

AED 500,000 to < AED 1,000,000

AED 1,000,000 to < AED 3,000,000

AED 3,000,000 < AED 7,000,000

AED 7,000,000 & above

## Your Reward

AED 1,000

AED 2,500

AED 5,000

AED 10,000

Your referral can earn up to AED 100,000 by simply switching their account to Emirates NBD.

Average Balance bracket	Reward Value
AED 500,000 – 749,999	AED 6,000
AED 750,000 – 999,999	AED 9,000
AED 1,000,000 – 1,999,999	AED 12,000
AED 2,000,000 – 3,999,999	AED 25,000
AED 4,000,000 – 7,499,999	AED 50,000
AED 7,500,000 and above	AED 100,000

[Click here](#) to know more.

## رصيد التمويل الأولي

من 500,000 درهم إلى > 1,000,000 درهم

من 1,000,000 درهم إلى > 3,000,000 درهم

من 3,000,000 درهم إلى > 7,000,000 درهم

7,000,000 درهم وأكثر

## مكافآتك

1,000 درهم

2,500 درهم

5,000 درهم

10,000 درهم

يمكن أن يكسب الشخص الذي قمت بإحاليته ما يصل إلى 100,000 درهم إماراتي بمجرد تحويل حسابه إلى بنك الإمارات دبي الوطني.

نطاق متوسط الرصيد	قيمة المكافأة
500,000 – 749,999 درهم	6,000 درهم
750,000 – 999,999 درهم	9,000 درهم
1,000,000 – 1,999,999 درهم	12,000 درهم
2,000,000 – 3,999,999 درهم	25,000 درهم
4,000,000 – 7,499,999 درهم	50,000 درهم
7,500,000 وما فوق	100,000 درهم

[انقر هنا](#) لمعرفة المزيد.